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Bemærkninger 

 

 

 

 

Dagsorden 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen er godkendt.  

 

 

2. Nyt fra 10 min 

a. Skolebestyrelsesformanden 

Siden sidst har der været brugernævnsmøde, hvor den politiske ambition på Børne- og 

Ungeområdet blev finpudset. Formanden og næstformanden har været afsted på seminar 

med Skole og Forældre” ”Skole uden skæld ud”. Det kunne være godt at have fokus på 

på skolen og i skolebestyrelsen.  

Det er ærgerligt, at vi ikke kan mødes fysisk i skolebestyrelsen. Arbejdet i bestyrelsen har 

været svækket en smule af, at vi ikke kan sidde sammen fysisk, og mange ting har vi 

måttet udskyde. 

 

b. Elevrådet  

Ikke noget nyt. 

 

c. Skolelederen 



 

 

 

— 

Side 2 

Vi er stadig i en periode, hvor vi laver planer fra uge til uge. Medarbejdere og elever 

navigerer flot i et år, der har været præget af forandringsparathed.  

Casper Lund Thomsen er blevet ansat som adm. leder og vi glæder os til, at han starter 

på mandag. 

En ny Børne- og Ungepolitik ruller ud ”God skole for alle”. Alle medarbejdere skal bl.a. 

høre et oplæg med Louise Klinge, der er forsker og bl.a. har skrevet om 

relationskompetence.  

I dag har der været infomøde for de kommende forældre fra Vester Nebel. Det ser ud til at 

vi får tre klasser med 28 elever i hver. En elev mere udløser en fire klasser. 

Pt. arbejder vi med skoleårets planlægning. 

De skriftlige prøver starter på mandag. Der kommer løbende rettelser fra uvm, som vi skal 

forholde os til. Det specielle i år er, at vi fortsætter skolegangen frem til sommerferien 

uden læseferie. Vi går efter gode oplevelser for eleverne. Eleverne er nu sikret deres 

årskarakter, hvis de får en lavere prøvekarakter. 

 

3. Budget for uv-materialer 5 min v/Søren Storm 

Til godkendelse 

Bilag vedlagt. 

Personalets budgetønsker til undervisningsmaterialer har været i MED-udvalget til godkendelse. 

Der er bl.a. prioriteret lidt større beløb til fordybelsesuger. De online platforme er også inkluderet i 

de afsatte beløb. Der er forslag om, at vi fremadrettet har fokus på at afsætte færre midler til 

diverse papirhæfter. Der er en oplevelse af, at udleveres mere mapper, papir end der bliver brugt. 

Vi tager punktet op igen. 

 

Budgettet er godkendt. 

 

4. Gennemgang af årshjul 20 min v/alle 

Til drøftelse og beslutning 

Årshjulet skolebestyrelsen for skoleåret 2020-2021 er vedlagt. 

Vi skal have prioriteret mellem punkterne, som vi ikke har nået i år af naturlige årsager.  

Vi tænker, at vi skal udvælge punkter til dagsorden for det sidste møde i juni. 

Forslag om, at skb-formand og skoleleder sætter sig sammen og tager input med til årshjul for 

planlægning kommende skoleår. 

 

Der kommer følgende input: Punkterne vedr. tilsyn er vigtigt herunder f.eks. tilsyn med 

skole/hjemsamarbejde, Aula – en ensartethed i lektier.  

 

 

 

5. Hvad gør skolen, når eleverne ikke har medbragt egen mad? 10 min v/alle 

Til drøftelse 

 



 

 

 

— 

Side 3 

I indskolingen og på mellemtrinnet oplever vi, at forældre kommer forbi og afleverer glemte 

madpakker. Forældre kan også blive kontaktet for at høre, om det er ok, at barnet kommer hjem 

efter deres madpakke. Ellers får eleverne tilbudt mad fra SFO. 

I udskolingen er det sjældent, at eleverne glemmer deres mad. Hvis det sker foreslår lærerne 

eleverne at gå til ledelsen for at få lov til at købe mad i Brugsen. Ledelsen mindes ikke at have 

givet et nej. Eleverne oplever ikke, at det er et problem, at der glemmes mad. 

 

6. Henvendelse fra forælder vedr fjernundervisning og kommunikation mellem skole og hjem  

15 min v/Søren Storm  

Til orientering og drøftelse  

 

Det er positivt, at der bliver rettet henvendelse til skolebestyrelsen eller ledelsen, hvis der er 

utilfredshed, så der kan handles på det.  

 

Vi har løbende evalueret både kommunikation og fjernundervisning i skolebestyrelsen, og der er 

ros til skolen ift. samarbejde med ledelsen, lærerne og de enkelte hjem omkring undervisningens 

planlægning, tilrettelæggelse og gennemførelse. Ligeledes er der blevet arbejdet meget med 

enkelte elever i en svær tid, samt for de beslutninger, der er blevet truffet omkring bl.a. 

udeundervisning og fjernundervisning.  

 

Generelt har vi fået meget få negative henvendelser omkring kommunikation og fjernundervisning. 

Skolebestyrelsen afsætter tid på et kommende møde til at lave tilsyn med principperne for 

skole/hjem-kommunikation. 

 

7. Eventuelt 5 min v/alle 

Tale til dimissionen: Næstformand Karina D´Souza melder sig. 

 

Næste skolebestyrelsesmøde er d. 17. juni kl. 18-20, hvor vi satser på at kunne mødes fysisk og 

spise en sommerfrokost sammen. 

 

Hvordan har opstarten med corona-restriktioner været i GLO? 

Inden børnene startede var der lagt op til, at de to grupper ikke måtte være sammen, men 

umiddelbart før opstarten blev retningslinjerne opblødt, og det har været positivt, at børnene og de 

voksne må være sammen på tværs af de to grupper. Det er en udfordring, at forældrene ikke 

kommer ind på skolen – især de forældre, der ikke kender skolen. Der ligger en opgave i at 

kommunikere med forældrene, så de føler sig informerede og trygge.  

 

 

 

 

 


